



SPECIAL OILFIELD SERVICES CO. LLC

PO Box 880, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman

HEALTH, SAFETY, ENVIRONMENT & QUALITY POLICY

سياسة الصحة والسلامة والبيئة والجودة

1. HSEQ POLICY

General :

SPECIAL OILFIELD SERVICES WISHES TO BE THE BEST SERVICE ORGANIZATION IN THE INDUSTRY WITH WORLD CLASS STANDARDS OF HEALTH, SAFETY, ENVIRONMENT AND QUALITY. ACCORDINGLY HEALTH, SAFETY, ENVIRONMENTAL PROTECTION AND QUALITY ARE OF PRIME IMPORTANCE TO SPECIAL OILFIELD SERVICES. CONSISTENT WITH OUR VISION, MISSION AND VALUES WE WILL SEEK TO CONDUCT OUR OILFIELD ACTIVITIES AND OTHER RELATED OPERATIONS IN SUCH A WAY AS TO AVOID HARM TO IT'S EMPLOYEES, CONTRACTORS AND ALL OTHERS WHO MAY BE AFFECTED DIRECTLY OR INDIRECTLY BY IT'S ACTIVITIES, DAMAGE TO WORK SURROUNDING ENVIRONMENT, LOSS / DAMAGE OF COMPANY OWNED AND CUSTOMER ASSET, COMPANY AND CLIENT REPUTATION AND ALSO TO MAINTAIN THE HIGHEST PRACTICALLY ACHIEVABLE STANDARDS OF SAFETY, OCCUPATIONAL HEALTH, ENVIRONMENTAL PROTECTION AND QUALITY IN OUR DAY TO DAY BUSINESS.

To Implement This Policy, Special Oilfield Services Co. LLC will:

- Consider HSE a line function and all employees are empowered to STOP work if an unsafe condition exists.
- Provide the Management Structure, Personnel, Financial and Human resources necessary to maintain and improve the Quality of our services as well as minimize the potential adverse impacts of our Operations on the Environment and Human Health Safety.
- Provide education and training for all our employees to impart an understanding of this Policy, promote the awareness of Quality Assurance and protection of the Environment and Human Health Safety, and to hold the Manager, Site managers, Supervisors and Workforce accountable for their performance.
- Maintain an integrated approach to Quality, Commencing with Customer enquiry and through the completion. Provide to Oil and Gas industry specialized and High Quality Oilfield Equipment and Services with an aim to not only meet but exceed customer's requirements.
- Comply with the applicable Oman Health, Safety, Environmental, Quality regulations and all legal requirements and, where possible, conform to Internationally accepted "Best Practices" and Standards.
- Strive to meet the aims of this Policy by developing and implementing effective Health, Safety, Environment and Quality management programs with defined objectives and targets to improve pro-active control of the risks, and create a step change in behavior.
- Prevent pollution and continually improve our environmental performance by implementing proven technologies that are economically sound.
- Promoting safe work practices and maintain property and equipment within acceptable Quality standards.
- Monitor and evaluate our performance in achieving the objectives of this Policy, implement regular Internal Audits & management review to achieve responsible self-regulation of the Company's Operations.
- Continually improve the effectiveness of our Health, Safety, Environment, and Quality Integrated Management System.

1- سياسة الصحة والسلامة والبيئة والجودة

عام

ترغب شركة الخدمات الخاصة لحقول النفط في أن تكون أفضل شركة خدمات في مجال الصناعة مع معايير عالمية للصحة والسلامة والبيئة والجودة. ولذلك فإن الصحة والسلامة وحماية البيئة والجودة ذات أهمية رئيسية لشركة الخدمات الخاصة لحقول النفط. وانسجاماً مع رؤيتنا ومهمتنا وقيمنا فسوف نسعى جاهدين لممارسة أعمالنا في مجال حقول النفط والعمليات الأخرى ذات الصلة بطريقة محددة بهدف تفادي الأذى لموظفيها والمقاولين والأطراف الأخرى التي قد تتأثر بشكل مباشر أو غير مباشر بأعمالها والضرر على العمل والبيئة المحيطة وفقدان/تضرر أصول الشركة وأصول العملاء أيضاً وسمعة الشركة والعملاء وكذلك المحافظة على أعلى المعايير التي يمكن تحقيقها عملياً في مجال السلامة والصحة المهنية وحماية البيئة والجودة في أعمالنا اليومية.

ولتطبيق هذه السياسة فسوف تقوم شركة الخدمات الخاصة لحقول النفط ش.م.م. بالآتي:

- الصحة والسلامة والبيئة عمل جماعي منظم، وجميع العاملين مفوضين بإيقاف العمل في حالة وجود وضع غير آمن.
- توفير الهيكل الإداري والموظفين والموارد المالية والبشرية الضرورية لحفظ وتحسين جودة خدماتنا وكذلك تقليل الآثار السلبية المحتملة لعملياتنا على البيئة وسلامة الصحة البشرية.
- توفير التعليم والتدريب لجميع موظفينا لمنحهم فهماً لهذه السياسة وتعزيز الوعي بضمان الجودة وحماية البيئة وسلامة الصحة البشرية وتحميل المسؤولية للمدير ومديري المواقع والمشرفين والقوى العاملة عن أفعالهم.
- المحافظة على طريقة متكاملة نحو الجودة تبدأ باستفسارات العملاء حتى إكمال العمل. تزويد صناعة النفط والغاز بمعدات وخدمات لحقول النفط ذات جودة عالية ليس فقط بهدف تلبية متطلبات العملاء ولكن تجاوز هذه المتطلبات أيضاً.
- الالتزام باللوائح وكافة المتطلبات القانونية الخاصة بالصحة والسلامة والبيئة والجودة المطبقة في سلطنة عمان وكذلك "أفضل الممارسات" والمعايير المقبولة دولياً، كلما كان ذلك ممكناً.
- السعي لتحقيق أهداف هذه السياسة من خلال تطوير وتنفيذ برامج فعالة في مجال إدارة الصحة والسلامة والبيئة والجودة مع أهداف وغايات محددة لتحسين رقابة فعالة على المخاطر وخلق تغيير في السلوك.
- منع التلوث والتحسين المستمر لأدائنا البيئي من خلال تنفيذ تقنيات مجربة وسليمة من ناحية اقتصادية.
- تشجيع ممارسات العمل الآمنة والمحافظة على الممتلكات والمعدات ضمن معايير جودة مقبولة.
- مراقبة وتقييم أدائنا في تحقيق أهداف هذه السياسة وتنفيذ تدقيق داخلي منتظم ومراجعة إدارية لتحقيق تنظيم ذاتي مسئول لعمليات الشركة.
- التحسين المستمر لنظام إدارة متكامل للصحة والسلامة والبيئة والجودة.

MOHSIN HAIDER DARWISH
CHAIRMAN

Signed Date: February 27th 2007.

محسن بن حيدر بن درويش

رئيس مجلس الإدارة

تاريخ التوقيع:

27 فبراير 2007